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I Z V J E Š T A J    O    S P R O V E D E N O J 

J A V N O J    R A S P R A V I   O   B U DŽ E T U 

 (TEKUĆI PRIMICI I IZDACI) 
Zapisnici sa javnih tribina održanih povodom javne rasprave 

o Nacrtu odluke o budžetu opštine Budva za 2020. godinu 

 

Javna tribina (Mjesne zajednice Petrovac, Sveti Stefan, Buljarica, Reževići, 

građani i institucije sa područja ovih mjesnih zajednica), održana 26.11.2019. 

godine u Petrovcu, u 11.00 časova 

 

Organizatori javne tribine: 

Petar Odžić, sekretar sekretatijata za finansije 

Marko Vujović, službenik sekretarijata za finansije, zapisničar 

 

Sekretar, Petar Odžić, dao je uvodnu riječ u kojoj se  se zahvalio svima na 

prisustvu  ovoj javnoj tribini, a onda   naveo da  je  budžet  opštine Budva za 2020. 

godinu planiran u iznosu od 38.536.000,00 EUR.  Govorio je i  o proceduri 

donošenja budžeta, a naveo je opšte podatke o primicima i izdacima, kako 

kapitalnim, tako i tekućim. Prilikom pravljenja Nacrta vodilo se računa da se 

tekući prihodi mojraju koristiti za finansiranje isključivo tekućih rashoda, tj. tekući 

prihodi ne smiju biti manji od tekućih rashoda, što je i ispunjeno. To je osnovni 

kriterijum koje  Ministarstvo finansija kontroliše prilikom ocjene budžeta, i time, 

ako je zadovoljen navedeni uslov, daje saglasnost na budžet. 

 

Naveo je opšte podatke o sljedećim prihodnim stavkama: 

- porezi su projektovani na iznos od 18.801.000,00 EUR, a u okviru njih najveći 

planirani dio otpada na porez na nepokretnosti u iznosu od 12.700.000,00 EUR.  

Ostvareni prihod po osnovu ovog poreza na dan 26.11.2019. godine iznosi 

13.350,00 EUR. Vodili smo se osnovnim načelom prilikom planiranja prihoda, da 

se isti ne precenjuju. A ukoliko dođe do premašivanja planirane cifre, tada se može 

reagovati rebalansom budžeta, i prihode projektovati u novi okvir, koji bi 

odgovarao stvarnoj realizaciji.  

 

Generalno, Petar Odžić je za prihode rekao su u odnosu na prošli godinu manje 

planirani, realni su i mišljenja je da će doći do stoprocentnog  izvršenja u odnosu 

na plan. 

 

U nastavku izlaganja sekretar Odžić je govorio o tome  da opština Budva 

finansijski pomaže i u sferama gdje nije zakonski u obavezi.  
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Tako za  obrazovanje  planira da utroši  iznos od 330.000,00 EUR,  (nagrade za 

dobitnike diplome Luča, nabavka udžbenika za  budvanske osnovce, omogućiće se 

besplatan prevoz učenika sa teritorije opštine Budva).  

Za poboljšanje zdravstvenih usluga ( rad turističkih ambulanti i podstanica hitne 

medicinske pomoći tokom ljetnje turističke sezone) 115.000,00 EUR. 

 

Planira se i 100.000,00 EUR za podsticaj poljoprivredne proizvodnje (budžetska 

pozicija – ostali transferi pojedincima, u okviru sekretarijata za privredu) . 

 

Takođe, opština kroz poziciju – jednokratne socijalne pomoći pomaže socijalnim 

slučajevima, a planom je predviđena jednokratna finansijska pomoć za svako 

novorođeno dijete u našoj opštini.  

 

Takođe, naveo je da su  planirani rashodi za sport  1.200.000,00 EUR (nešto su 

veći u odnosu na prošli godinu), kulturu – 450.000,00 EUR (festival Sea dance, 

doček Nove godine ispred zidina starog grada, džez festival u Petorvcu i ostalo).  

 

Izdaci za javna preduzeća i ustanove, čiji je osnivač opština, su praktično na nivou 

planiranih sredstava iz prošle godine. 

 

Od većih iznosa, a tiče se tekućih rashoda, naveo je poziciju – tekuće održavanje 

javne infrastrukture (sekretarijat za komunalno-stambene poslove) koja je 

planirana na iznos od 1.000.000,00 EUR, a kojom se obezbjeđuje saniranje ulica, 

trotoara, atmosferskih kanala, sportskih terena i ostalog...   

 

Kod kapitalnih izdataka, planiran je iznos od  14.098.709, 00 EUR. Od ovih 

izdataka, osvrnuo se na budžetsku poziciji – izdaci za opremu, u okviru službe 

zaštite i spašavanja. Za ovu budžetsku poziciju planiran je iznos od 300.000,00 

EUR, što će omogućiti nabavku razne opreme za ovu službu, kao i nabavku  

specijalnih vatrogasnih vozila. U posljednje dvije godine nabavljana je neophodna 

oprema, kao i dvoje specijalnih vozila, a trend osavremenjivanja voznog parka ove 

službe će se nastaviti i u idućoj godini.    

 

Sve  navedeno omogućiće zadovoljavanje potreba stanovništva,  poboljšanje 

uslova života stanovnika Budve, bilo da je to zakonska obaveza lokalne 

samouprave ili nije, uz napomenu da je puno zahtjeva i potreba, i nije moguće 

svima izaći u susret, imajući u vidu zakonsku regulativu (tekući rashodi se moraju 

finansirati tekućim prihodima). 
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Što se tiče diskusija prisutnih vezano za tekući budžet, javio se Lazar Medigović, 

koji je rekao kako najmlađi uzrast fudbalera FK Petrovac, tj. pionirski uzrast (6 do 

12 godina) nemaju adekvatnu fudbalsku opremu, a takmiče se u regionalnoj ligi. 

Petar Odžić je rekao da se pošalje pisani zahtjev predsjedniku opštine i 

sekretarijatu za finansije, pa će se nastojati pomoći pionirskom sastavu FK 

Petrovac.  

 

Diskusija vezanih za tekući budžet više nije bilo, i time je ova javna tribina, vezana 

za tekući budžet, završena. 

 

Javna tribina (Mjesne zajednice sa područja užeg dijela grada, kao i   mjesne 

zajednice Bečići, Brajići, Gornji Pobori, Jaz, Markovići (građani i institucije 

sa područja ovih i drugih mjesnih zajednica) održana 27.11.2019. godine u 

Budvi, sala skupštine opštine, 11.00 

 

Organizatori javne tribine: 

Petar Odžić,  sekretar za finansije 

Marko Vujović, službenik sekretarijata za finansije, zapisničar 

 

Sekretar za finansije, Petar Odžić, koji se prvo zahvalio prisutnima dao je uvodno 

izlaganje koje je bilo slično kao i na javnoj tribini u Petrovcu.  

 

 

Predstavnici sindikalne organizacije opštine Budva, Željka Knežević i Snježana 

Đurišić, zahtijevale su da se u budžetu opštine Budva za 2020. godine uvrste i 

naknade za pevoz zaposlenih u opštini, kao i isplata jubilarnih nagrada. Jubilarne 

nagrade i se isplaćivale za 10,20 i 30 godina radnog staža.  Za jubilarne nagrade su 

navele cifru od oko 67.000 EUR, ako bi se primjenjivali kriterijumi rapodjele iz 

2008. godine, kada su zadnji put isplaćene iste.   

Petar Ođžić je odgovorio da se moraju i pisanim putem obratiti predsjedniku 

opštine, pa ako on, koji je odgovoran za izvšenje budžeta, odobri ovaj zahtjev tada 

će biti uvršćena i budžetska pozicija za jubilarne nagrade zaposlenih u opštini 

Budva.  

 

Rajko Kuzman, član Društva dobrovoljnih davalaca krvi ,,Radivoje 

Pima’’(DDDK), prvo je dao svoje opšte viđenje Nacrta budžeta. Smatra da je 

realan i ostvarljiv budžet i da nije ,,spisak želja’’, kao što je bila praksa od prije 

nekoliko godina. Bio je u to vrijeme odbornik i jasno vidi razliku između tadašnjih 

i sadašnjeg budžeta. U to vrijeme se neracionalno trošilo, prodavala se opštinska 
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imovima, a zbog poznatih stvari i danas trpimo posljedice takvog vođenja opštine 

Budva. 

 

Pohvalio je povećana izdvajanja u za sport i sektor NVO u odnosu na prošlu 

godinu, jer se time, između ostalog, pomaže omladini da se kroz sport i ostale 

aktivnosti usmjravaju na pravi put.  

 

Govorio je i o sutuaciji u preduzeću Pogrebno doo. Smatra da sredstva koja opština 

izdvaja kao pomoć ovom preduzeću nijesu dovoljna za njegovo normalno 

funkcionisanje. Kao što se i ranije predlagalo, efikasnije bi bilo da ovo preduzeće 

bude u sastavu preduzeća Komunalno doo. 

 

Na kraju svog izlaganja govorio je o sredstvima koja su Nacrtom  budžeta 

određena za DDDK ,,Radivoje Pima’’ (10.000,00 EUR). Ranije, dok je to društvo 

bilo u sastavu Crvenog krsta, od te organizacije su dobijali sredstva u iznosu od 

10.000,00 EUR, što je u to vrijeme bilo dovoljno za njegove humanitarne 

aktivnosti, jer su koristiili njihove prostorije i sve njihove aktivnosti su se tamo 

odvijele. Sada je situacija drugačija, jer oni  dolaskom novog rukovodstva u Crveni 

krst više nijesu pripadali istome. Morali su se iseliti i registrovati kao NVO. 

Sobzirom da su se povećali troškovi, iznos od 10.000,00 EUR je nedovoljan da bi 

funkcionisali na efikasan način i poslužili svojoj svrsi. I kroz prethodne 

konsultacije, tj. prije utvrđivanja Nacrta budžeta, pisano su se obratili svojim 

zahtjevom da im se dodijeli 23.000,00 EUR za 2020. godinu. Napomenuo je da je 

Crvenom krstu Nacrtom dodijeljeno dodatnih 20.000,00 EUR, a oni su, kao što je 

ranije napopmenuo od te organizacije dobijali 10.000,00 EUR na godišnjem nivou. 

 

 

Petar Odžić je u odgovoru napomenuo da je Crvenom krstu Nacrtom dodatno 

opredijeljeno odlukom predsjednika opštine, a što se tiče izdvojenih sredstava u 

iznosu od 10.000,00 EUR kroz Nacrt budžeta za ovo društvo, rekao je da je to 

iznos koji je Opština u ovom trenutku mogla da izdvoji za njihov humanitarni rad, 

a da veći dio finansiranja njihove NVO moraju bazirati na  javni poziv koji 

raspisuje Sekretirajat za lokalnu samoupravu u prvom kvartalu naredne godine.  

 

Milijana Vukotić-Jelušić, kao sekretarka sekretarijata za loklanu samoupravu, 

takođe  se javila za riječ u vezi ovog pitanja i kazala da su druge NVO, ovim 

uvrštavanjem u budžet DDDK ,,Radivoje Pima’’, stavljene u neravnopravan 

položaj, odnosno nijesu jednako tretirane. 
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Miodrag  Čučka, odbornik u skupštinskom parlamentu je pohvalio povećani iznos 

za sektor NVO. Smatra da ta sredstva treba i više povećati, da bi se omogućilo 

nevladinim organizacijama i udruženjima ostvarivanje njihovih ciljeva, iz raznih 

oblasti djelovanja. Postavio je i pitanje na što se odnosi iznos od 175.000,00 EUR 

na budžetskoj poziciji – ostali transferi pojedincima.  

 

Petar Odžić je odgovorio da je 100.000,00 EUR planirano u sekretarijatu za 

privredu, zbog raspisivanja javnih poziva za raspodjelu sredstava  za podsticaje u 

poljoprivredi, a iznos od 75.000,00 EUR je planiran u okviru sekretarijata za 

društvene djelatnosti za studentske stipendije i nagrade, što ukupno čini 175.000,00 

EUR.  

 

Stručna javna tribina (za sekretare i načelnike, direktore javnih preduzeća) 

koja je održana 27.11.2019. godine u Budvi, sala skupštine opštine, 13.00 

časova 

Organizatori javne tribine: 

Petar Odžić, sekretar za finansije opštine Budva 

Marko Vujović, službenik sekretarijata za finansije, zapisničar 

 

I na ovoj javnoj tribini, u okviru javne rasprave u vezi budžeta opštine Budva za 

2020. godinu, Petar Odžić je dao uvodnu riječ, i naveo opšte podatke o budžetu 

opštine, kao i na prethodnim javnim tribinama. 

 

Prvi se za riječ javio Đorđe Zenović, zamjenik sekretara sekretarijata za zaštitu 

imovine. Naveo je više prigovora o planiranim sredstvima za ovaj sekretarijat. 

 

Prvo je istakao kako su sredstva za platni fond nedovoljna za isplatu zaposlenih u 

ovom sekretarijatu. Naveo je podatak da je sistematizacijom predviđeno 17 

zaposlenih, a trenutno je zaposleno 8 stalno zaposlenih i troje zaposlenih po 

ugovorima o angažovanju. 

 

Druga budžetska stavka za koju je Đorđe Zenović istakao da su nedovoljno 

planirana u ovom sekretarijatu je advokatske, notarske i pravne usluge, jer je ovaj 

iznos umanjen za 40.000,00 EUR u odnosu na prvobitni plan budžeta za 2019. 

godinu. Rekao je da u ovom sekretarijatu nema dovoljno zaposlenih u vezi sudskih 

sporova, pa je neophodno dodatno angažovati advokatske kancelarije, a time 

uvećati budžetska sredstva za ove potrebe.  

 

Kao treću stavku koju bi, po njegovom mišljenju, trebalo značajno uvećati su 

izdaci po osnovu troškova sudskih postupaka. U odnosu na plan iz 2019. godine, 
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ova budžetska pozicija je umanjena za 30.000,00 EUR. Rekao je da je praktično 

nemoguće planirati ovu cifru, jer se vodi mnogo sporova u kojima je zastupljena 

opština. Takođe, rekao je da nije definisano da li će se ovi troškovi plaćati 

centalizovano, tj sa ovog sekretarijata ili će se plaćati pojedinačno po 

sekretarijatima na koje se odnosi konkretan sudski spor. Ukoliko će se plaćati samo 

sa sekretarijata za zaštitu imovine, svakako da planirana sredstva neće biti 

dovoljna.  

 

Zatim je naveo da je budžetska pozicija - otplata obaveza iz prethodnog perioda 

takođe značajno umanjena u odnosu na 2019. godinu, pa i nju treba povećati.  

 

Troškovi za preduzeće Akademija znanja doo su planirani u iznosu od 85.000,00 

EUR, koja su nedovoljna. Tokom 2020. godine biće potrebno isplatiti oko 

30.000,00 EUR za smijenjene članove upravnog odbora ovog preduzeća iz 

prethodnog sastava.  

 

Đorđe Zenović je u nastavku svog izlaganja govorio o popisu imovine koji treba da 

se sprovede. Još se ne zna ko će biti nosilac posla, a ako to bude sekretarijat za 

zaštitu imovine, svakako i tu treba predvidjeti sredstva. 

 

Govorio je i o postupku likvidacije preduzeća BSP. Kada se bude sprovela ova 

likvidacija, koja se očekuje tokom 2020. godine, za zaposlene i ostale troškove 

likvidacije biće potrebno oko 100.000,00 EUR, pa i tu treba obezbijediti sredstva u 

budžetu. 

 

Što se tiče budžetskih pozicija vezanih za troškove službenih putovanja i 

reprezentacije, za ovaj sekretarijat nije potrebno uvećanje u odnosu na 2019. 

godinu, nego je kazao da mogu ostati na nivou od prošle godine. 

 

Petar Odžić je u svom odgovoru rekao da od strane sekretarijata za zaštitu imovine 

nije dobio zahtjev za dodjelu budžetskih sredstava, pa se pri planiranju budžeta za 

ovu budžetsku jedinicu rukovodio ostvarenjima budžeta iz prethodinih godina.  

 

Za plate  je rekao da je planirana na nivou ostvarenja iz 2019. godine. Ukoliko 

dođe do zapošljavanja novih službenika u ovom sekretarijatu, moguće je izvršiti 

preusmjeravanje sredstava i time bi se obezbijedila sredstva za plate.  

 

Takođe, za budžetske pozicije  - advokatske, notarske i pravne usluge i – izdaci po 

osnovu sudskih troškova važi isto objašnjenje kao i za sredstva za platu.  Što se 

tiče planiranja sredstava za ove dvije pozicije proteklih godina, uvijek se izlazilo u 
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susret zahtijevanim ciframa, ali je praktično svake godine iznos rashoda bio 

osjetno manji od planiranog.  

 

Što se tiče budžetske popzicije – otplata obaveza iz prethodonog perioda, i tu se 

plan bazirao na osnovu ovogodišnjeg ostvarenja.  Ukoliko bi tokom godine došlo 

do prekoračenja ove pozicije, nije neophodno preusmjeravanje sredstava da bi se 

proknjižio ovaj trošak. Ono što razlikuje ovu budžetsku poziciju od ostalih je što je 

moguće evidentirati trošak iako dođe do ,,probijanja’’ u odnosu na plan. Ova bi se 

pozicija korigovala kroz rebalans. 

 

Generalno,  sve navedene primjedbe  sekretarijata za zaštitu imovine (uključujući i 

za Akademiju znanja doo, preduzeće BSP, troškovi za popis imovine opštine)  će 

se razmotriti, ali Nacrt budžeta je tako koncipiran da ukoliko povećamo neke 

rashode, moramo ili umanjuti druge rashode, ili povećati prihode, koji su dosta 

realno planirani, a ne bi bilo dobro nerealno planirati prihode. U svakom slučaju će 

se razmotriti koliko se mogu uvećati budžetske pozicije koje je naveo Đorđe 

Zenović. 

 

Vladimir Bulatović, potpredsjednik opštine Budva, uzeo je učešće u raspravi i 

naveo je da se preduzeće Montenegroturist, koji je zakupodavac poslovnih 

prostorija koje koriste sekretarijat za pravnu zaštitu, sekretarijat za urbanizam, 

sekretarijat za finansije i sekretarijat za komunalno stambene poslove, nalazi u 

stečaju. Taj prostor bi se tebao kupiti (cijena se kreće između 1.200,00 I 1.300,00 

EUR)  i to bi bilo izuzetno značajno za rad opštinskih sekretarijata i službi. 

 

Petar Odžić je odgovorio da je to dobra ideja, ali da postoji hipoteka na taj objekat 

u iznosu od 1.500.000,00 EUR. Takođe, trebalo bi se izvršiti procjena i ispoštovati 

određena procedura da bi se došlo do određene cifre, a to je nemoguće napraviti u 

periodu do okončanja javne rasprave, 4.12.2019. godine. 
 

Milijana Vukotić Jelušić, sekretarka sekretarijata za lokalnu samoupravu imala je 

jednu primjedbu na Nacrt budžeta, a koja je tiče ovog sekretarijata. Smatra da je 

iznos od 20.000,00 EUR  koji je planiran za mjesne zajednice nedovoljan. U 2020. 

godini će biti povećanja u izacima za mjesne zajednice, jer će se plaćati, između 

ostalog, i zakup poslovnog prostora koje budu one koristile, što do sada nije slučaj. 

Ovo plaćanje će se vršiti na osnovu odluke koja je trenutno u skupšinskoj 

proceduri. Što se tiče iznosa, navela je da bi trebalo planirati dodatnih 20.000,00 

EUR, što bi ukupno iznosilo 40.000,00 EUR. 

Petar Odžić je odgovorio da smatra ovu primjedbu opravdanom, i da će se 

razmotriti.  
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Lucija Đurašković, direktorica JU Muzeji i galerije Budve svoje izlaganje je počela 

konstatacijom da je koliko – toliko zadovoljna nešto većim izdavajanjem sredstava 

za ovu ustanovu u odnosu na planirana sredstva za 2019. godinu, ali su ipak 

nedovoljna za efikasno poslovanje ove ustanove. Upoznala je prisutne sa 

zahtjevima pojedinih  zaposlenih  u ovoj ustanovi za otpremninom, tj. sa 

zahtjevom za sporazumni raskid radnog odnosa. Za to bi trebalo uzdvojiti sredstva, 

kako je navela,  u iznosu od oko 70.000,00 EUR.  

 

Petar odžić je odgovorio da ova sredstva mogu biti obezbijeđena tako što u drugoj 

polovini 2020. godine neće biti više obaveza po osnovu rerpograma poreskog 

duga, a taj se trošak plaćao tokom čitave ove godine. Ta razlika, kao i povećanje u 

odnosu na plan iz 2019. godine bi omogućila isplatu otpremnina.  

 

Predstavnik JU Biblioteka nije uzeo učešće u raspravi, već je samo naveo da će 

pisanim putem dostaviti prigovor na Nacrt budžeta opštine Budva.  

 

Slavica Maslovar, sekretarka sekretarijata za privredu, je iznijela primjedbu na 

Nacrt budžeta, a koja se tiče budžetske pozicije  - ostali transferi pojedincima.  U 

pitanju su sredstva za podsticaje u poljoprivredi i preduzetništvu. Smatra da 

planirani iznos od 100.000,00 EUR nije dovoljan, imajući u vidu da je ove godine 

bio zastupljen pilot-projekat, pa je to uzrok manjeg izdvajanja sredstava 2019. 

godine. Iduće godine se očekuje veći broj prijava za poljoprivredna gazdinstva, ali 

takođe treba planirati sredstva za podsticaj ženskog preduzetništva. Stoga je istakla 

da bi ovu budžetsku poziciju trebalo uvećati za 50.000,00 EUR u odnosu na cifru 

iz Nacrta.  

 

Petar Odžić je odgovorio da je zahtjev za povećanjem sredstava opravdan, pa će se 

razmotriti i ovaj predlog prilikom sastavljanja konačne verzije budžeta opštine 

Budva za 2020. godinu.  

 

 

Ovim se završila javna rasprava vezana za tekući budžet. 

 

 

 

 Zapisničar 

     Marko Vujović 
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PRIMJEDBE NA NACRT ODLUKE O BUDŽETU OPŠTINE BUDVA ZA 

2020.GODINU 

 

Na Nacrt odluke o budžetu opštine Budva za 2020. godinu, osim predloga koji su 

zabilježeni u zapisnicima sa javnih tribina-rasprava,  sljedeći subjekti su u pisanoj 

formi i putem elektronske pošte  u predviđenom roku podnijeli primjedbe, 

sugestije i mišljenja (vezano za tekući dio budžeta): 

 

DOO ,,Mediteranski sportski centar’’ 

DOO ,,Komunalno’’ Budva 

Glavni gradski arhitekta 

Sindikalna organizacija organa uprave i službi opštine Budva 

Sindikat zaposlenih u opštini Budva 

JU Narodna biblioteka Budva 

JU Muzeji i galerije Budve 

Sindikat državnih službenika i namještenika Crne Gore 

Služba menadžera 

Predsjednik  

JU Dnevni centar za djecu i omladinu sa smetnjama i teškoćama u razvoju 

Centar za informacione tehnologije 

 

 

Neke primjedbe su u potpunosti prihvaćene, neke djelimično, dok pojedine 

primjedbe nijesu prihvaćene. Kao rezultat toga došlo je do izmjena u odnosu na 

Nacrt odluke o budžetu opštine Budva za 2020.godinu, kako slijedi: 

 

 

Kod primitaka:  

 

- budžetska pozicija – porez na dohodak po godišnjoj prijavi (ekonomska 

klasifikacija 71118), iznos od 130.000,00 EUR mijenja se iznosom 150.000,00 

EUR; 

 

- budžetska pozicija – porez na promet nepokretnosti (ekonomska klasifikacija 

71132), iznos od 3.600.000,00 EUR mijenja se iznosom 3.650.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – naknada za komunalno opremanje građevinskog 

zemljišta, za pravna lica  (ekonomska klasifikacija 71461), iznos od 4.300.000,00 

EUR mijenja se iznosom 5.300.000,00 EUR; 
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- budžetska pozicija – naknada za komunalno opremanje građevinskog 

zemljišta, za fizička lica  (ekonomska klasifikacija 71463), iznos od 3.200.000,00 

EUR mijenja se iznosom 3.700.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – sredstva prenesena iz prethodne godine (ekonomska 

klasifikacija 732), iznos od 4.000.000,00 EUR mijenja se iznosom 5.000.000,00 

EUR 

 

 

Kod ukupnih izdataka:  

 

- uvodi se nova budžetska pozicija – jubilarne nagrade (ekonomska klasifikacija 

4124), iznos od 70.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – advokatske, notarske i pravne usluge (ekonomska 

klasifikacija 4146), iznos od 60.000,00 EUR mijenja se iznosom 85.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – konsultantske usluge, projekti i studije (ekonomska 

klasifikacija 4147), iznos od 20.000,00 EUR mijenja se iznosom 40.000,00 EUR; 
 

- budžetska pozicija – ostale usluge (ekonomska klasifikacija 4149), iznos od 

513.500,00 EUR mijenja se iznosom 533.500,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – tekuće održavanje opreme (ekonomska klasifikacija 4153), 

iznos od 34.700,00 EUR mijenja se iznosom 54.700,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – izdaci po osnovu sudskih postupaka (ekonomska 

klasifikacija 4192), iznos od 100.000,00 EUR mijenja se iznosom 125.000,00 

EUR; 

 

- budžetska pozicija – ostalo (ekonomska klasifikacija 4199), iznos od 99.000,00 

EUR mijenja se iznosom 114.700,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – transferi institucijama kulture (ekonomska klasifikacija 

43132), iznos od 450.000,00 EUR mijenja se iznosom 350.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija –  ostali transferi  pojedincima   (ekonomska klasifikacija 

4318), iznos od 175.000,00 EUR mijenja se iznosom 225.000,00 EUR; 
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- budžetska pozicija –  transferi  mjesnim zajednicama  (ekonomska klasifikacija 

431911), iznos od 20.000,00 EUR mijenja se iznosom 40.000,00 EUR; 
 

- budžetska pozicija –  izdaci za lokalnu infrastrukturu  (ekonomska 

klasifikacija 4412), iznos od 10.000.000,00 EUR mijenja se iznosom 

11.871.709,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija –  izdaci za građevinske objekte  (ekonomska klasifikacija 

4413), iznos od 1.430.709,00 EUR mijenja se iznosom 2.159.500,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija –  ostali kapitalni izdaci  (ekonomska klasifikacija 4419), 

iznos od 1.400.000,00 EUR mijenja se iznosom 1.300.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija –  otplata hartija od vrijednosti i kredita rezidentima  

(ekonomska klasifikacija 4611), iznos od 2.187.000,00 EUR mijenja se iznosom 

2.191.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija –  otplata obaveza iz prethodnog perioda  (ekonomska 

klasifikacija 4631), iznos od 2.509.500,00 EUR mijenja se iznosom 2.409.500,00 

EUR; 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


